
Dziewiąta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 28 października 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr IX/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 października 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

01
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 57

 

 

Rada w składzie - 14 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

co stanowi – 92,86% 

 

Brak radnych: 

1. Pana Grzegorza Wasiutyńskiego 
 

 

Obrady IX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 

wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdził 

quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych. Poprosił wszystkich o powstanie by uczcić chwilą 

ciszy pamięć zmarłego radnego Kazimierza Sandulaka.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski, radny powiatowy pan Jerzy Zgoda. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad odczytała porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

to jest: 

- IX/128/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 

2007-2015, 

 

Radny pan Robert Kowalski- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

podatku rolnego. Jest mało czasu do tworzenia budżetu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to poważna sprawa musimy podatek rolny opiniować przez 

Izbę Rolniczą i po tym będzie można się do tego odnieść. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest z państwa za wprowadzeniem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyjęcia Planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015,porządku obrad? 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, kto z 

państwa za wprowadzeniem uchwały w sprawie ustalenia podatku rolnego do porządku obrad? 

 

- za- 4- głosy 

- przeciw- 8- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała nie została wprowadzona do porządku obrad. 

Odczytał porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  

 

Proponowany porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej: 
 
Proponowany porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. 
 (druk nr IX/111/2011), 
2. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IX/112/2011), 
3. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IX/113/2011), 
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4. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IX/114/2011), 
5. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości na mienie Gminy (druk nr IX/115/2011), 
6. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Trzcińsko-Zdrój na 

lata 2007-2015 (druk nr IX/116/2011), 
7. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Dobropole na lata 

2007-2015 (druk nr IX/117/2011), 
8. w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Chełm Dolny na lata 2011-2015                       

(druk nr IX/118/2011), 
9. zmiany uchwały w sprawie utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład Komunalny”              

i  nadania statutu (druk nr IX/119/2011), 
10. w sprawie składek na rzecz Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”. (druk nr IX/120/2011), 
11. w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr IX/121/2011), 
12. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości . (druk nr IX/122/2011), 
13. w sprawie podatku od środków transportowych (druk nr IX/123/2011), 
14.  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-

2020  (druk nr IX/124/2011), 
15.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011(druk nr IX/125/2011), 
16. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego(druk nr IX/126/2011), 
17. w sprawie darowizny rzeczowej dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie(druk nr 

IX/127/2011), 
18.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015, 

(druk nr IX/128/2011), 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 
 O godzinie o godzinie 13

11
 przybył radny pan Ryszard Myka – stan radnych na Sali 13. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z VIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęły, pisma 

o nim mówiłem jest to pismo Pani Janiny Ostrega, było do wglądu w Biurze Rady pismo zostało 
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skierowane do Burmistrz odpowiedział on Pani Janinie i napisała kolejne pismo stwierdziła, ze nie 

zgadza się z tą odpowiedzią i ja odpisałem Pani Janinie i pismo jest do wglądu w Biurze Rady.  Kolejne 

Pismo od Wojewody zachodniopomorskiego jest to nieważność uchwały w sprawie Regulaminu 

zdrowotnego nauczycieli, iż podjedliśmy uchwałę bez opinii Związków Zawodowych w Gryfinie. 

Odczytał spotkania w jakich brał udział co stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- czy ktoś chciałby zgłosić zapytania lub interpelację. 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił protokół, z kontroli dotacji 

przyznawanych na Kluby sportowe, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zadano. 

 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił protokół, z kontroli środków 

przeznaczonych na zadania profilaktyczne, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zadano. 

 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. 

 (druk nr IX/111/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady zobligowani jesteśmy podjąć uchwałę po śmierci 

radnego Kazimierza Sandulaka i przesłać ją do Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 111/2011 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

IX/112/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to sprzedaży lokalu 

użytkowego jest to lokal gdzie sklep prowadził pan Karpiński lokal jest przeznaczony do sprzedaży. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 112/2011 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości ( druk nr 

IX/113/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy nieruchomości na ul 

Kościuszki lokal po byłej masarni może coś jeszcze ktoś z tego zrobi chcą to kupić.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 113/2011 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

IX/114/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to nieruchomości położonej 

w Góralicach obok placu zabaw przy działce jest umieszczona przepompownia i będzie to wydzielona 

działka budowlana. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 114/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

na mienie Gminy (druk nr IX/115/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to nieruchomości w 

Piasecznie ponieważ Gmina miała podpisane porozumienie ze spółką Avena by przekazali nam 

nieruchomość na remont świetlicy zaproponował że wydzieli nam działkę i postawi tam świetlice w 

stanie surowym i uważamy, że jest to dobry pomysł.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 115/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

odnowy miejscowości Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk nr IX/116/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- nowy ksiądz Proboszcz zwrócił się z 

prośbą by wpisać remont kościoła by móc zrealizować projekt z UE musi być to w planie odnowy 

miejscowości remont odbędzie się z funduszy parafian nie ma tu wkładu własnego Gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 116/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

odnowy miejscowości Dobropole na lata 2007-2015 (druk nr IX/117/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest podobna jak omawiana przed 

chwila dotyczy miejscowości Dobropole  jest też nowy ksiądz Proboszcz zwrócił się z prośbą by wpisać 

remont kościoła by móc zrealizować projekt z UE musi być to w planie odnowy miejscowości remont 

odbędzie się z funduszy parafian nie ma tu wkładu własnego Gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 117/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości 

Chełm Dolny na lata 2011-2015  (druk nr IX/118/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwał dotyczy miejscowości  Chełm 

Dolny nie mieli planu odnowy miejscowości wszystkie zadania musza znaleźć się w planie odnowy tej 

miejscowości. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  jest to uchwała jak poprzednie uchwały w planie odnowy miejscowości 

Chełm Dolny brakuje remontu Kościoła. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott- na komisji było mówione, że kościół został dodany. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 118/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały zmiany uchwały w sprawie utworzenia zakładu 

budżetowego o nazwie „Zakład Komunalny” i  nadania statutu (druk nr 

IX/119/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to zmiany uchwały 

dotyczącej zakładu budżetowego o nazwie zakład komunalny i dotyczy to zmiany nazewnictwa musi 

być dopisane Samorządowy Zakład Komunalny. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IX/ 119/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie składek na rzecz Stowarzyszenia 

„Lider Pojezierza”. (druk nr IX/120/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy podniesienia składek na 

rzecz Lidera Pojezierza i będąc członkiem Stowarzyszenia mamy możliwość aplikowania o środki 

Unijne z Lidera i pozyskaliśmy na remont świetlicy w Strzeszowie i na remont Parku w Piasecznie 

pozyskały również stowarzyszenia z terenu naszej Gminy i osoby prywatne. Dotychczas stawka był 40 

groszy i proponuje się obecnie 60 groszy i na walnym zebraniu uchwalono podniesienie składki. Jest to 

około 1200 zł rocznie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 120/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty 

targowej. (druk nr IX/121/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy jak co roku 

ustalenia opłaty targowej proponowana opłata jest na poziomie 5,63 zł ta uchwała podnosi podatek było 

5,40 zł i jest to niewielki wzrost o inflację. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 121/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości . (druk nr IX/122/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała została sporządzona 

w ten sposób, że stawki nie były podnoszone od dwóch lat proponowane stawki będą powiększone o 7% 

czyli inflacje z dwóch lat. Stawki które u nas będą obowiązywały i są one stawkami podobnymi jakie są 

w Gminach sąsiednich. Maksymalne stawki podaje minister finansów. Nasze stawki to około 70% 

stawek maksymalnych czyli kwota przychodów z podatków będzie o 30% niższa. Poprawiliście państwo 

stawkę w punkcie e gdzie ma być 3,76 zł. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  punkt drugi tej uchwały pozycja b jest to punkt dotyczący powierzchni pod 

działalność gospodarczą i uzasadnienie pana Księgowego jest takie, ja uważam ten punkt i stawkę za 

taka złodziejska jest to rzucanie naszemu budżetowi kłód pod nogi i chcemy likwidować bezrobocie i 

my sami to stawka była za garaż 3 złote i jeśli w tym garażu będziemy prowadzić działalność 

gospodarczą i czy my w ten sposób pomagamy i dlatego tworzy nam  się szara strefa. Panie 

przewodniczący ja nigdy pana nie upominałem, ale proszę by pan przestrzegał statutu. Składam wniosek 

by stawka była 16 zł. od nieruchomości pod działalność gospodarczą  czyli punkt 2 b. 

 

Przewodniczący obrad-  poddaję pod głosowanie stawkę 16 zł w punkcie 2b 

 

- za- 2– głosy 

- przeciw- 11- osób 

 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam że wniosek radnego upadł czy ktoś ma jeszcze pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IX/ 122/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.13. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych 

(druk nr IX/123/2011), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- stawki zostały podwyższone 

nie o dwa wskaźniki inflacji były one nie z wyższych na terenie naszego powiatu górne stawki gdzie 

najwięcej pojazdów jest powyżej 36 ton. Nie przekraczają one stawek maksymalnych. Zniżki podatków 

to też strata w subwencji i mówi się o tym, ze Gminy maja się opodatkować głównie chodzi tu o drogi 

nie publiczne czy rowy i Urząd Kontroli Skarbowej robi kontrole i dolicza do dochodów Gminy i to 

podwyższa dochód. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka- jak kwota z podatku jest do budżetu Gminy. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- około 100 tys. zł 

 

Radny pan  Marek Rutka-  a ile wydajemy na drogi? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- około 110 tys. zł w tym roku było więcej bo robiliśmy 

drogę w Góralicach. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 123/2011 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020  (druk nr IX/124/2011), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- w siedmiu inwestycjach 

dokonano zmian limitów w jednej zwiększyliśmy limit na rok 2012 czyli na budowę ścieżki rowerowej 

w pozostałych 6 zostały przeniesione na rok 2012 z roku 2011 i zobaczymy co będzie w przyszłym roku. 

zwiększenie jest tylko w jednej pozycji. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 124/2011 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-

Zdrój na rok 2011(druk nr IX/125/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zmiana budżetu uchwała jest 

konsekwencja uchwały WPI ponadto dokonaliśmy zwiększenia dochodów i przeniesienia wydatków na 

zadania własne, są to dochody bieżące. Zwiększamy wydatki na zakupy inwestycyjne na zakup pieca na 

budynku rotacyjnym. Sporo wydatków zostało zmniejszonych w oświacie i po informacji o 

zmniejszonej subwencji oświatowej. W kulturze na zakupy opału. Deficyt pozostaje bez zmian od 

początku roku utrzymuje się na tym samym poziomie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się -1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IX/ 125/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego (druk nr IX/126/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest ona niezbędna do 

zaciągnięcia kredytu na finansowanie deficytu budżetowego w uchwale budżetowej mieliśmy już to 

zapisane ale RIO mówi, że jeśli jest to podejmowane później niż dwa miesiące po uchwaleniu budżetu i 

jest niezbędna do złożenia wniosku o kredyt i rozpoczęcia procedury zamówień publicznych. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
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Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się -1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów 

/Uchwała Nr IX/ 126/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.17. Podjęcie uchwały w sprawie darowizny rzeczowej dla Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Szczecinie(druk nr IX/127/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to darowizny dla komendy 

Wojewódzkiej w Szczecinie a tak naprawdę dla posterunku w Trzcińsku i jeśli nie przekażemy tego to 

posterunek będzie zamknięty. Dla bezpieczeństwa lepiej by posterunek w Trzcińsku był być może w 

przyszłym roku tego nie będzie, bo może nie będzie posterunku. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 127/2011 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.18. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015, (druk nr IX/128/2011), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy przyjęcia zmiany w planie 

odnowy miejscowości Gogolice aby można było aplikować o środki Unijne musimy mieć zapis w planie 

odnowy miejscowości mamy zagwarantowane 175 tys. zł z Lidera pojezierza i mamy już przygotowana 

dokumentację niezbędna jest uchwał by złożyć wniosek aplikacyjny. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IX/ 128/2011 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zostały przesłane żadne interpelacje. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodniczący obrad-  czy jakieś informację ważne dla naszej Gminy może nam pan Radny 

powiatowy Przekazać. 

 

Pan Piotr Bugajski Radny Rady Powiatu- Sesja robocza jest zaplanowana 24 listopada i po tej sesji 

będę więcej wiedział co jest w budżecie dla Gminy Trzcińsko-Zdrój. Są tam chodniki w Strzeszowie i 

Gogolicach. Prace nad drogę Trzcińsko—Babin trwają układają drugą warstwę masy na drodze miedzy 

Babinem a Piasecznem kończą pracę przy przebudowie zatoki w Stołecznej i trwają prace, na 

chodnikach. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  to że jest układna jest całość jest a nie dzielone to jest szybciej i 

trwałej. W ciągu dwóch tygodni będzie droga przejezdna i problemem jest odprowadzenie wody 

deszczowej przy Przedszkolu w Piasecznie studnie chłonne nie są tam w dobrym stanie i w ciągu tego 

tygodnia maja to sprawdzić. 
 

Pan Piotr Bugajski Radny Rady Powiatu- proszę by uspokoić ludzi jeszcze dwa tygodnie będą 

utrudniania. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- dlaczego w Piasecznie nie została zrobiona zatoczka dla autobusów? 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott- nie wiem my nie mieliśmy wpływu na dokumentację ale sadzę, że 

jeśli nie była ujęta w projekcie to nie toleruje się odstępstwa od dokumentacji i może być zrobiona w 

dalszych etapach modernizacyjnych tej drogi. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  czyli chodnika do przedszkola nie będzie? Czyli Urzędnicy zawalili. 
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Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  nie Urzędnik tylko projektant. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  przy cmentarzu w Piasecznie woda z drogi odprowadzona jest na pole, 

należy to zrobić. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  prawdopodobnie chodnik nie mógł by tam powstać bo tam jest 

problem z odbiorem wody z tej górki projekt remontu drogi został szybko zrobiony i należy środki 

wykorzystać w ciągu dwóch miesięcy. A później w przyszłości żeby to zadanie można było zrobić. 
 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czy pobocze będzie utwardzone? 

 

 

Pan Piotr Bugajski Radny Rady Powiatu-  tak, po  pół metra z każdej strony frezem bitumicznym i 75 

cm tłuczniem. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- na ostatniej sesji musiałem opuścić sale na około 10 minut 

przed końcem a tu Radna Pani Kałużniak mówiła o melioracji w Rosnowie. Nie prawda jest, że 

Burmistrz nic nie robi mogłem powiedzieć, że nie jest to moja sprawa ale ja wykonałem wiele telefonów 

i pisałem pisma i rozmawiałem z panem Winnikiem i nie jest to sprawa Burmistrza i Gminy. Inna 

sprawa że na drodze Gminnej był problem i za cztery czy pięć dni sprawa była załatwiona. Co mogę 

robię od ręki. A walka z agencją nieruchomości to walenie głową w mur.  

 

Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey- my mamy problem z melioracją zapchaną 

w Chełmie Górnym. Co z tego wynikło ze spotkania w Chełmie w tej sprawie. 

 

Pan Piotr Bugajski- kierownik referatu- byłem na spotkaniu komisja obeszła teren na mapie 

zaznaczono miej więcej trasę wodociągu i przygotował decyzje i została ona skierowana do ANR i jakie 

obowiązki ma wypełnić Agencja i oni w swoim planie finansowym planować będzie dwie inwestycje to 

jest na Kamiennym Jaz i tereny w Chełmie Górnym to są zadania inwestycyjne polegające na odbudowe 

lub wybudowaniu melioracji. Odpowiedz jest w trakcie przygotowania i przekażemy informacje do rady 

Sołeckiej. 

 

Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey-  dobrze że droga jest remontowana do 

Piaseczna my jesteśmy na trasie przez która idzie objazd i czy będzie przywrócony zakaz jazdy 

samochodów ciężarowych. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  zostanie przywrócony zakaz. 

 

Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey-  ja mam zapytanie o kanalizację w 

Chełmie Górnym. Nie ma tego w planach skierowaliśmy wniosek o ujęcie tego. Jest to duży problem. 

 

Pan Piotr Bugajski- kierownik referatu-  system zbiorowego odprowadzania ścieków odbywa się 

poprzez zbiornik Innhofa. W Chełmie Górnym zrobiliśmy opracowanie co należy wybrać w celu 

utylizacji ścieków i najbardziej ekonomicznym sposobem będzie podłączenie Chełmu do nowo 

wybudowanej oczyszczalni w Gogolicach , jest to już w zaawansowanym stopniu.  
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Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  podjęliśmy działania by zakład komunalny  opróżniał zbiornik na 

bieżąco koszty byłby wysokie i nie do udźwignięcia. Społeczeństwo jest tam biedne i wiele osób nawet 

nie płaci opłaty podstawowej. 

 

Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey-  jakie gmina ma plany. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  budowa kanalizacji w Gogolicach i później w Chełmie. 

 
Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey-  jest to sytuacja niebezpieczna i chcemy 

by były plany wykonane i za na to powinny być zapewnione pieniądze. Ostatnie pytania jest do pana 

Przewodniczącego który uczestniczył w spotkaniu w sprawie utworzenia w Chełmie stanowiska 

przyrody nieożywionej jakie jest stanowisko Gminy. 

 

Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  było spotkanie my tego nie organizowaliśmy, nasze stanowisko 

było takie, że za to zadanie odpowiada starostwo nasze stanowisko było takie ze my nie wyrażamy chęci 

partycypowaniu w tworzeniu tego Stanowiska y nie będziemy tego tworzyć ani utrzymywać. Starosta 

ma podjąć decyzje doi końca roku. ten Instytut Geologiczny lobbował za utworzeniem. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  w jakim dniu było spotkanie w sprawie melioracji w Chełmie. 

 
Pan Piotr Bugajski- kierownik referatu-  około miesiąc temu. 

 
Mieszkanka Chełmu Górnego Jolanta Chyczeska Harvey-  być może pójdą wielkie inwestycje w 

przyszłym roku zalewa drogę Gminną i część pól rolników 
 

Radny pan Marek Rutka- mówiłem na komisji dla Pana Burmistrza i pan Piotr apeluje by 

powstrzymywać ludzi od komentarzy ale my mówiliśmy wiedzieć i nie może być tak, że dwóch radnych 

jedzie na sesję i nie wie gdzie jest maszyna. My potrzebujemy informacji jak była wczoraj było napisane 

w wielu miejscach że droga z przez Piaseczno zostanie zamknięta. 

 

Pan Piotr Bugajski- kierownik referatu-  jest problem bo przez wioski miało być po pół jezdni a teraz 

okazuje się, że cała. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
O godzinie 14 

57
 – Przewodniczący obrad zamknął IX sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


